

Large-Scale Battery System Expertise



Does your business have critical systems that must be available 24/7? Our Backup Power Solutions help you to balance fluctuations in grids in a most resource-saving way. Our battery specialists provide tailored solutions for every customer that suit you and your ever-changing business model.

Your Benefits

- We help develop your storage business model – avoided cost vs. additional revenue
- We are your trusted partner – consulting, implementation, and service from a vendor-independent single source
- Benefit from our own long-term experience with energy battery systems

Our Scope:

Development of your storage business model

- Planning
- Project procurement strategy
- Cost estimates
- Implementation

Operation phase

- LTSA agreements with OEM's

Batteriespeichersysteme



Sie haben betriebskritische Systeme, die rund um die Uhr verfügbar sein müssen? Mit unseren Versorgungslösungen für Reservestrom können Sie Netzschwankungen besonders ressourcensparend ausgleichen. Unsere Experten für Batteriespeicherung entwickeln maßgeschneiderte Geschäftsmodelle mit bedarfsgerechten Lösungen.

Ihre Vorteile

- Unterstützung bei der Entwicklung Ihres Geschäftsmodells zur Energiespeicherung – vermiedene Kosten vs. zusätzlicher Erlöse
- Zuverlässiger, lieferantenunabhängiger Partner für Beratung, Ausführung und Service aus einer Hand
- Langjährige Erfahrung mit Energiespeicherungssystemen

Unser Portfolio:

Erarbeitung von Geschäftsmodellen zur Energiespeicherung

- Planung
- Projektbeschaffungsstrategie
- Kostenschätzungen
- Ausführung

Betriebsphase

- Langfristige Dienstleistungsverträge mit Erstausrüstern